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Zápis z jednání Představenstva Místní akční skupiny Hlinecko, z. s. 

 

Datum a čas konání: 10. 7. 2025, 15:00 hod.  

Místo konání: Kancelář MAS Hlinecko, Komenského 187, Hlinsko 539 01  

Hlasování se zúčastnili: 6 členů představenstva 

Marcela Malinská (předsedkyně představenstva) – soukromý sektor 

Martin Pavliš – soukromý sektor  

Marian Solčanský – veřejný sektor 

Vít Šimon – soukromý sektor 

Tomáš Dubský – veřejný sektor 

Petr Svoboda – veřejný sektor 

Omluveni: Josef Janotka – soukromý sektor 

Host: Jaroslav Kyncl – předseda výběrové komise 

 

Program: 

1. Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OPTAK) – projednání 
výsledků výzvy č. 4/2025 

2. Strategický plán Společné zemědělské politiky (SP SZP) – projednání výsledků výzvy č. 2/2025, 
rozhodnutí o výběru projektů k podpoře 

3. Zprávy o plnění integrované strategie (ISg) MAS Hlinecko v programovém období EU 2014–2020 
a 2021–2027, a to za období 1. 1. – 30. 6. 2025 

4. Evaluace projektu „Hlinecko – region pomáhající a učící“ 
5. Projekt „Místní akční plán V“ – parametry žádosti o dotaci 
6. Administrativně-organizační záležitosti MAS 
7. Různé 

 
Všichni účastníci: Dle prezenční listiny 
 
Předsedkyně Marcela Malinská zahájila jednání představenstva a konstatovala, že představenstvo je 
usnášeníschopné a představila navržený program jednání, který byl členům představenstva spolu se 
všemi podklady k jednotlivým bodům zaslán v předstihu. Následně vyzvala Jana Holečka k tomu, aby 
představenstvo provedl dnešním bohatým programem představenstva.  

 

1. Operační program Technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OPTAK) – projednání 

výsledků výzvy č. 4/2025 

Jan Holeček představil první oficiální bod programu – Operační program Technologie a aplikace pro 

konkurenceschopnost (OPTAK) – projednání výsledků výzvy č. 4/2025. 

Během posledního 1,5 roku MAS vypsala tři výzvy z tohoto operačního programu, který je určen pouze pro 
podnikatelskou sféru v celkové finanční výši 1,79 mil. Kč. 
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V rámci všech výzev byly podpořeny celkem dva projektové záměry s dotačním požadavkem na cca 1,79 mil. 
Kč a všechny prostředky tak byly vyčerpány. Pro potřeby 4. výzvy nám byly ze strany MPO navýšeny finanční 
prostředky o stejnou částku, na kterou byla vypsána i daná výzva. 

V rámci 4. výzvy nám přišel jeden projekt od žadatele VorTaP s.r.o. s požadovanou dotací 1 048 600,- Kč na 
projekt s cílem zavádění automatizace do výroby dané společnosti. Daný projekt splnil všechny náležitosti a 
výběrová komise potvrdila jeho výběr. 

S ohledem na to, že zůstalo v dané výzvě celkem 741 400,- Kč, nebude finanční alokace výzvy využita. 
Z tohoto důvodu by bylo vhodné aktualizovat harmonogram výzev OPTAK a naplánovat vypsání páté výzvy 
OPTAK na podzim 2025 ve výši zbylé alokace a zároveň se pokusit požádat MPO o navýšení finanční alokace. 

Návrh usnesení: 

Představenstvo MAS schvaluje projekt „Automatizace výroby ve společnosti VorTaP s.r.o.“, který byl přijat ve 
Výzvě OPTAK č. 4/2025 – Technologie pro MAS Hlinecko. Představenstvo MASH schvaluje vydání pro daný 
projektový záměr Vyjádření o souladu se SCLLD MASH. Představenstvo schvaluje aktualizovaný harmonogram 
výzev MAS pro OPTAK (příloha č. 1 zápisu). 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

2. Strategický plán Společné zemědělské politiky (SP SZP) – projednání výsledků výzvy č. 2/2025, 

rozhodnutí o výběru projektů k podpoře 

Jan Holeček zahájil projednání bodu k výběru došlých projektových záměrů žadatelů v rámci druhé vypsané 
výzvy z dotačního programu Strategický plán Společné zemědělské politiky. Následně vyzval členy 
představenstva k předložení podepsaných etických kodexů. Členové představenstva MAS (vyjma Petra 
Svobody a Mariana Solčanského, kteří jsou zastupitelé města Hlinsko a město Hlinsko je zároveň žadatel 
projektu) doložili podepsané prohlášení o neexistenci střetu zájmů k hodnoceným projektům ve výzvě SP SZP 
(etický kodex). Ti členové představenstva MAS, co nedoložili etický kodex, opustili jednání představenstva 
MAS na dobu projednání bodu č.2. 

Jan Holeček požádal předsedu výběrové komise MAS Jaroslava Kyncla o představení a provedení celým 
procesem hodnocení, kterou dělala výběrová komise.   

MAS Hlinecko připravilo základní dokumenty pro vypsání druhé dotační výzvy pro území MAS pro období 
2021–2027 jako jsou interní pravidla pro hodnocení, etický kodex, znění výzvy a fichí a dalších příloh.  

Ke dni ukončení druhé výzvy (26. 5. 2025) přišlo celkem 22 projektových záměrů (FICHE 4 – soukromý sektor: 
celkem 8 projektů, FICHE 5 – veřejný sektor: celkem 14 projektů, FICHE 6 – soukromý i veřejný sektor: celkem 
0 projektů) s dotačním požadavkem, který převyšuje celkově vypsanou finanční alokaci (alokace výzvy: 3,2 
mil. Kč, převis: cca 2,5 mil. Kč). Tyto záměry byly administrativně zkontrolovány ze strany pracovníků 
kanceláře MASH. Následně byly členům výběrové komise zaslány v předstihu před hodnocením podklady k 
přijatým projektům a k jejich hodnocení. 

Dle kontroly kanceláře MAS splnily všechny projektové záměry administrativní podmínky dané interními 
postupy MASH pro programový rámec SZP. U jednoho projektu z Fiche 4 byla žádost o dotaci stažena 
žadatelem ještě před hodnocením výběrovou komisí. 

Následně ve dnech 17.-18. 6. 2025 zasedla výběrová komise v rámci veřejné obhajoby došlých projektů, aby 
následně projektové záměry posoudila z pohledu věcného zaměření a přiřadila jim body dle předem 
definovaných hodnotících kritérií. Všichni přítomní členové doložili podepsané prohlášení o neexistenci 
střetu zájmů k hodnoceným projektům ve výzvě SP SZP (etický kodex). 
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Všechny přijaté projekty splnily minimální bodovou hranici 20 bodů. V průběhu hodnocení nedošlo k 
odlišnému přidělení bodů. Podle výsledku bodového hodnocení byla sestavena tabulka hodnocení s 
výsledným pořadím projektů ve fichi, o které členové hlasovali. Podklady z jednání byly následně předány 
představenstvu. 

Na základě tohoto hodnocení výběrová komise doporučuje představenstvu k podpoře všechny projekty, 
které získali minimum potřebných bodů, a které se vejdou do finanční alokace dané FICHE. Zároveň 
doporučuje představenstvu, aby zvážilo dle interních pravidel a výzvy MAS přesun nevyužitých finančních 
prostředků (FICHE 6 a FICHE 4) ve prospěch FICHE 5, kam došlo nejvíce projektů, a podporu hraničního 
projektu FICHE 5 s cílem podpořit, co největší počet došlých projektů, neboť jsou velmi kvalitní. 

Nyní předal Jaroslav Kyncl slovo zpět Janu Holečkovi. 

Jan Holeček konstatuje, že nyní čeká představenstvo důležité rozhodnutí, zda přesunout nevyužité prostředky 
v rámci jiných FICHÍ nebo nikoliv, čímž dané nevyužité finance budou využity v následných výzvách v roce 
2026. 

Jan Holeček připomíná dle interních pravidel a výzvy MAS, že rozhodovací orgán (představenstvo MAS) vybírá 
projekty k podpoře a stanovuje výši alokace na projekty na základě návrhu výběrového orgánu (výběrové 
komise MAS), a to dle předem stanovených podmínek.  

V případě, že u některé Fiche dojde k nedočerpání alokace stanovené ve výzvě, lze zbylou částku převést na 
jinou Fichi. Přesun alokace mezi Fichemi proběhne dle předem stanovených podmínek, tj. veškerá 
nedočerpaná alokace ve výzvě je přesunuta do Fiche splňující podmínku – vyšší počet přijatých projektů. 
Z Fiche 6 bude přesunuta celková nevyčerpaná alokace 500 000 Kč a z Fiche 4 bude přesunuta nevyčerpaná 
alokace 362 301 Kč, celkem tedy 862 301 Kč, a to do Fiche s vyšším počtem přijatých projektů, tedy do Fiche 
5. Tím dojde k významně větší (8 z 12) podpoře projektů ve Fichi 5 a vznikne jeden hraniční projekt.  

Ve Fichi 5 po podpoře projektů bez hraničního projektu zůstává zbytek alokace 164 458 Kč, kterou je možné 
využít: 

1) v příští výzvě MAS, protože alokace již nebude stačit na podporu žádného dalšího projektu v plné 
výši. 

2) k podpoře hraničního projektu výzvy, z každé fiche, tj. z Fiche 4 a Fiche 5 vybrat hraniční projekt a z 
těchto projektů následně vybrat projekt s nižší požadovanou dotací, který je možné podpořit i když 
alokace stanovená na výzvu již není dostačující na podporu tohoto projektu v plné výši a i když tím 
dojde k překročení alokace výzvy o 164 542 Kč. 

 

S ohledem na výše popsané skutečnosti je tedy nutné nyní rozhodnout. 

Návrh usnesení č.2: 

Představenstvo MAS Hlinecko rozhodlo o přesunu nevyužité částky z FICHE 6 a FICHE 4 do FICHE 5 a podpoře 
hraničního projektu FICHE 5 v souladu s interními pravidly a výzvou MAS a vybírá a schvaluje aktuálně 
finančně podpořitelné projektové záměry včetně hraničního projektu z výzvy č.2 SP SZP MASH dle přílohy č. 2 
zápisu (Seznam vybraných a nevybraných projektů). 

Výsledek hlasování: 

Pro: 4   Proti: 0   Zdržel se: 0 
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3. Zprávy o plnění integrované strategie (ISg) MAS Hlinecko v programovém období EU 2014–2020 a 

2021–2027, a to za období 1. 1. – 30. 6. 2025 

Jan Holeček představil po příchodu zbylých dvou členů představenstva, kteří se neúčastnili projednávání bodu 
č.2, třetí oficiální bod programu – Zprávy o plnění integrované strategie za 1. pololetí 2025. 

Podklady byly zaslány předem. Jedná se o závěrečnou zprávu (17.) za období 2014–2020 a o další zprávu za 
období 2021–2027 (5.). Před doložením ke kontrole na MMR-OSA je nutné schválit zprávy povinným orgánem 
MAS, tedy Představenstvem MAS. 

Návrh usnesení č.3: 

Představenstvo MAS Hlinecko schvaluje obě Zprávy o plnění integrované strategie MAS Hlinecko za 1. pololetí 
2025 a pověřuje pracovníky kanceláře MAS k případným administrativním úpravám a doplněním. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

4. Evaluace projektu „Hlinecko – region pomáhající a učící“  
 

Jan Holeček představil podklad v podobě Evaluační zprávy k projektu „Hlinecko – region pomáhající a učící“. 
Evaluační zpráva je povinná zpráva projektu po dvou letech realizace projektu a zároveň povinnou přílohou 
v žádosti o dotaci na navazující projekt „Hlinecko – region pomáhající a učící II“, kterou MAS aktuálně chystá 
a bude jí předkládat na konci července do relevantní výzvy OPZ+. 

Návrh usnesení č.4: 

Představenstvo MAS Hlinecko schvaluje Evaluační zprávu k projektu „Hlinecko – region pomáhající a učící“ a 
zároveň souhlasí s podáním žádosti o dotaci na projekt „Hlinecko – region pomáhající a učící II“ do OPZ+. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

 

5. Projekt Místní akční plán V – parametry žádosti o dotaci 

Projekt Místní akční plán realizuje MAS již od roku 2018. Aktuálně realizujeme projekt č. IV a nyní chystáme 
žádost o dotaci na poslední projekt č. V.  

Projekt „Místní akční plán V“ bude koncipován na dva roky 2026–2027 s předpokládaným rozpočtem cca 1,9 
mil. Kč. Budou opět zapojeny všechny školy z území ORP Hlinsko (včetně škol z obcí Svratouch a Kameničky, 
kteří nejsou členy MAS Hlinecko) a nositelem projektu bude opět MAS Hlinecko, což v červnu už potvrdila 
RSK Pardubického kraje. Nově je zde ale výrazné spolufinancování vlastních aktivit v rozsahu 20 %, což bude 
v dalších letech běžný standard. 

Návrh usnesení č.5: 

Představenstvo MAS Hlinecko souhlasí s podáním žádosti o dotaci na projekt Místní akční plán V do OPJAK. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 
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6. Administrativně-organizační záležitosti MAS 

V rámci fungování kanceláře MAS proběhla ze strany Všeobecné zdravotní pojišťovny ČR kontrola účetnictví 
z pohledu plateb zdravotního pojištění za poslední 3 roky. Kontrola neshledala žádná pochybení. 

Aktuálně probíhá evaluace Strategie CLLD MAS Hlinecko za období 2014–2020. Tuto závěrečnou evaluační 
zprávu dokončíme v polovině srpna a před finálním termínem jejího odevzdání (29. 8. 2025) na MMR bude 
nutné jí projednat Valnou hromadou MAS Hlinecko. S ohledem na tento jediný bod a období letních prázdnin 
budeme svolávat jednání Valné hromady MAS formou online a bude se hlasovat systémem per rollam. 

Kancelář MAS se chystá poptávat pojištění odpovědnosti pro členy představenstva MAS skrz pojišťovacího 
makléře. Návrhy pojištění se budou řídit dle ročního obratu MAS (cca 5 mil. Kč). Obdržené nabídky budou 
předloženy na příštím představenstvu k výběru jejich nejvhodnější varianty. 

 
 

7. Různé 

Jan Holeček vyzval přítomné k případným námětům do diskuse v bodě různé. 

Nikdo neměl připomínek, tak předsedkyně představenstva jednání představenstva ukončila. 

 

 

 

 

Zapsal: …………………………………………………… 

Mgr. Jan Holeček 
 
 

 

 

Schválila: …………………………………………………… 

Marcela Malinská 
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